
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 24/2023

Aika: 14.09.2023, klo 16.00

Paikka: Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2, A346

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen

Eetu Heiskanen (poistui kohdassa 6)

Inka Viita

Kerttu Peura

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 15.59.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Anni Kekäläinen ja Tuomas Toropainen.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Anni ilmoitti, että tänään on eväänä punaista marjajuomaa, linssisipsejä, tikkari-mix ja

viinirypäleitä. Kyseessä Annin ensimmäinen eväsvuoro.

Inkeri ilmoitti, että hänet saatiin ylipuhuttua Ensilumille.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Eetu: Suu on kipeä, oli hammasleikkaus eilen. Lähtee Augustin excursiolle. Tosi paljon

kiltahommaa.

Siirryttiin kohtaan 7.

Palattiin kohdasta 8.4.



Markku: Jos Inkeri lähtee Ensilumille, lähtee hänkin. Haippinen juttu, hyviä muistoja viime

kerrasta. Hyvää kuuluu, nukkunut 18.30 - 9.30. PikkuIE-essut ovat tulleet, jee! Koulu on

alkanut rullaamaan varsin hyvin. PianMegazoneen.

Eetu poistui kokouksesta ajassa 16.10.

Martsu: Ihan hyvinmenee, ollut tosi väsynyt tällä viikolla. Joka päivällä ollut ohjelmaa.

Oma uusi kouluelämä kesti yhden (1) päivän, nyt se on loppunut. Odottaa phuksisitsejä,

mutta samalla sitä, että ne ovat ohi. Katsoi eilen Better Call Saulin loppuun.

Anni:Harmittaa vähän, että ei pääse huomenna sitsaamaan, mutta toisaalta keittiössä on

aina hauskaa. Oli viikonloppuna kaverinsa häissä. Ensilumista käynnissä pieni fomo. Elämä

on töitä ja iltaisin stressaamista siitä, ettei saa tehtyä kaikkeamitä pitäisi saada tehtyä.

Allan:Hyvää kuuluu. Tyhmiä työhommia oli tänään, mutta ihan ok.Matikkaa on tehty ja

tehdään vieläkin. Iloinen yllätys kuulla, että Ensilumille on tulossa hallistus_vahvistuksia.

Kerttu: Ei tiedä. Ihan hyvää kuuluu. Joo. Lähtee Ensilumille, ainakin Tuomaksenmielestä.

Hauskaa olla tässä, hauskaa olla huomenna sitseillä. Menee.

Tuomas:Kivaa olla täällä AH23 kokouksessa, ei ole hetkeen aikaan ollut. Mukavaa, että

Kerttu lähtee Rukalle. Tiedustelee huomisista työvastuista.

Inkeri:Kuuluu tosi hyvää, innoissaan syksyn jutuista, esimerkiksi Ensilumista (Anni: “voi

v*tun Ensilumet”). Pitää käydä töissä, ehkä pärjää. KIITTOSS!

Elias:Kuuluu hyvää, kiireistä, mutta aikataulutus pitää. Hakemassa kokouksen jälkeen

LP-soitinta.

Poissaolevat:

Markus: Iha jees, aikas kiireistä ollu erinäisten juttujen kanssa. Viikonloppuna olisi
tarkoitus lähteä Lappiin perheen kanssa ja viettää siellä ensi viikko, mistä on innoissaan.

Inka:Hyvää kuuluu, paljon kouluhommii. Saan tänään ehkä uuden hampaan ni siks en oo

kokouksessa, so that’s exciting. Pitää viel miettii et haluunko tyyliin jonku torahampaan tai

sit joku hieno kultanen…tba. Jaaaa hype phuksisitseistä, kiva nähä phuksei ku ei oo täs

hetkeen törmänny niihin.

Siirryttiin kohtaan 9.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Ruusu Nurmi
Mökkikukan alkudrinkki &
ideatyöpajatarvikkeet 37,42 € Hyväksytty

Sanni Saarinen Abitiimin kokouseväät 8,47 € Hyväksytty

Kristo Numminen

Kukan kesäpäivien ruokakulujen korvaus
virkistysbudjetilla. Vain 165€ eli 11*15 sillä
kaksi toimituksen jäsentä ei osallistunut 165,00 € Hyväksytty



kesäpäiville.

Inka Viita pöytäliinat ja servetit phuksisitseille 77,63 € Hyväksytty

Kristo Numminen Mökkikukan ruokakuluja 64,46 € Hyväksytty

Elina Ståhlberg Laulusaunan 12.9.2023 tarjoilut 50,78 € Hyväksytty

Aarne Talvela Ulkoinen kovalevy sähköiseen arkistointiin 129,24 € Hyväksytty

Anni Kekäläinen Mailchimp viimeisin kuukausi 31,38 € Hyväksytty

Ruusu Nurmi Mökkikukan safkat 316,54 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

AYY Tilavuokrat 1.9.23 - 15.9.23 930,00 € Hyväksytty

S-business Oy Namubuffan täydennys 473,34 € Hyväksytty

AYY Tilavuokrat 20.9.2023 130,00 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin alla olevan taulukonmukaiset henkilöt killan varsinaisiksi

jäseniksi:

Virkkunen Pietari
Lankinen Elmeri Aleksanteri
Zafalon Giacomo
Del Col Guglielmo
Ciresa Simone
Hakola Tatu
Galache Jacobo J.
Jagdish Nandu

Hyväksyttiin Zabeo Alberto killan ulkojäseneksi.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Merkittiin tiedoksi, ettei hallitus ole saanut uusia palautteita. Mainostetaan

palauteboksia kiltahuoneella, Inkeri ja Elias ottaa asiasta kopin.

8.3. Touhutonnihakemukset



Keskusteltiin Antti Riskin ja Pyry Seppälän touhutonnihakemuksesta liittyen

Purkusession jatkoista. Palataan asiaan seuraavassa kokouksessa, kun budjetin

yksityiskohdista on sovittu.

8.4. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

Palattiin kohtaan 6.

9. Viestintä

9.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Ei uutta viestinnän saralta. Ensi viikon viikkikseen tulee tieto palkittujen

ehdotuksista. Viikkiksen kuvakin on jo valmiina.

10. Yhteisö

10.1. Kunniamerkkiehdotukset ja niiden käsittely
Käytiin läpi toimintaperiaatteet kunniamerkkiehdotuksien lähettämiseen,

käsittelyyn ja lopulta päättämiseen. Ehdotuksia vastaanotetaan 1.10. asti, jonka

jälkeen pidetään kaksi workshoppia ja lopulta valinnat päätetään.

Inkeri muistutti, että ehdotus-Exceliä ei saa näyttäämuille.

10.2. Terveiset teekkarikokouksen suunnitteluillasta
Elias välitti Ulrica Bladhin terveiset teekkarikokouksen suunnitteluillasta:

● teekkarikokouksen perusolemassaoloon liittyvät asiat käyty läpi

● kokoukset syksyllä, edustajat yksi varsinainen ja yksi varaedustaja

● asioiden käsittelyyn saamiseksi tulee esittää kirjallinen esitys 9 pv

ennen kokousta

● teekkarikokouksen päättämiä asioita pohdittiin yleisesti:

○ mikä teekkariudessa on pielessä?

○ mitä ovat teekkarien arvot?

10.3. Vuosijuhlaedustukset
Käsiteltiin vuosijuhlaedustukset seuraavasti:

● NuDen vuosijuhlat // Selvitetään toimihenkilöiden kiinnostusta

● KTTO:n vuosijuhlat // Ei osallistuta budjettisyistä

10.4. Toimarikuulumiset
Käsiteltiin toimarikuulumiset seuraavilta tahoilta:

Oppositio:Oli hyvä kesä ja onnistui rentoutumaan. Haluaisi syksyllä siistiä



Flickrin, riippuen kokonaisuudenmonimutkaisuudesta.

Yhdenvertaisuusvastaava:Kuuluu hyvää, kiinnostaisi järjestää
puhujatapahtuma, toteuttaa kysely ja kehittää yhdenvertaisuussuunnitelmaa.

Ympäristövastaavat:Kuuluu hyvää, syksyllä ei tulossa enää tapahtumia.

Häirintäyhdyshenkilöt:Kesä oli tosi jees, koittaa löytää ajankohtaa syksyn
kick-off -palaverille. Syksyllä tapahtumahärytoiminnan kehitystä priorisoidaan.

TEK-yhdyshenkilö ja juhlavuosivastaava:Onnistui palautumaan kesällä,

TEK-infot on pidetty ja odottaa hakemuksia juhlavuositoimikuntaan. Tsemppiä

hallitukselle syksyyn!

RTMK:Kivasti alkanut syksy, osa porukasta pois maisemista. Syysretki

tapahtuu, tarkoitus olisi vielä miettiä loppuvuoden suunnitelmia.

Pelitoimikunta:Kiirettä, loppusyksy ja TiK-laneille osallistuminen pohdinnassa.

PizzaOrava: Ihan jeba, syksyä ei vielä hirveästi ehditty miettiä.

H&X:Hyvin lähtenyt syksy käyntiin, muutamia ideoita vielä on, joita voisi

toteuttaa syksyllä.

Vesipedot:Hyvin alkanut, sompasaunavisiitti suunnitteilla.

Ulkosuhdetiimi:Kiireistä. mutta auttaa tarvittaessaMakea hommissa.

Phabuneuvosto: Suunnittelutapaaminen juuri pidetty, kahdet phabujen

pullakahvit sekä phabusillis tulossa.

ESTIEM responsible: Estiem-hommat etenee tosi hyvin, tapahtumia on tiedossa

syksylläkin.

Hyvinvointigurut:Hyvää kuuluu, vähän kipeänä, mutta koulu alkaa taas

hiljalleen.

International advisors: Innoissaan Suomessa käymisestä / odottaa

phuksisitsejä.

KV-ISOt: Tyytyväisiä orientaatioviikkoon ja odottavat phuksisitsejä!

Ensi viikolla vuorossa ovat ryhmän 2 + Tuomaksen ja Eetun toimihenkilöt.

10.5. Muut esille tulevat asiat
Hallitukselle on tullut ehdotus, että Ristolle, Stinalle, Jannelle ja Tassulle

voitaisiin lahjoittaaMuusat. Budjetista on varattu lahjoituskappaleille siivu.

Päätettiin lahjoittaaMuusat phuksisitseille osallistuvalle henkilökunnan

edustukselle.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 16.55 ja palattiin 17.05.

11. Tapahtumat

11.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Ei uutta eikä ihmeellistä. IE alkaa valmistelemaan haalarisitsejä etukäteen, kun

Allan lähdössä ulkomaille.

12. Phuksi- ja ISOasiat



12.1. Orientaatio
Merkittiin tiedoksi, että orientaation purussa ei tullut esille ihmeempiä.

12.2. Phuksisitsit
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Hallitus saapuu paikalle klo 14. Olkkari on varattu valmisteluille tästä

eteenpäin. IE tekee omia valmistelujaan aluksi, tällä välillä pöytien ja muiden

järjestelyiden toteutus. Astiat saapunevat IE:n poissaollessa. Ilari ja Leo ovat

ilmaisseet saapuvansamahdollisesti auttamaan iltapäivästä. Äänentoisto

haetaan iltapäivästäMarkuksen ja Eliaksen toimesta. PK ja Dominante tulee

esiintymään kvarteteillaan. Panu toimii sitsien aikana järjestyksenvalvojana.

Dress code hallituksella musta +musta. Astiat noudetaan lauantaina, catering

maanantaina.

12.3. Haalarisitsit
Merkittiin tiedoksi, että haalarisitsit järjestetään 5.10. ja järjestelyt alkavat

phuksisitsien jälkeen. Haalarit on nyt tilattu.

12.4. Tulevat phuksitapahtumat
Seuraavien phuksitapahtumien järjestelyt alkavat pian.

12.5. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

13. MKV-asiat

13.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi Inkan terveiset:

“Ei oikeestaanmitään uutta, sanon että käyttäytykää phuksisitseillä.”

14. Yrityssuhteet

14.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Perjantaina haetaan phuksikassien sisällöt ja täytetään itse kassit. YSV-luento

on vielä selvityksessä, kun Tuomas ei pääse paikalle torstaina. Menkää

SISU-excursiolle! Vujusponssit neuvoteltiin tänään,Marathonin sponsorit on

hoidossa.

15. Opintoasiat

15.1. Perustieteiden akateemisen komitean kokous 11.9.



Merkittiin tiedoksi kokouksessa käyty keskustelu:

Kielilinjauksia on jälleen käsitelty ja kaksikielisten kurssien

järjestelymahdollisuuksia selvitellään.

Nostona: sisäänottomäärät säilyvät samana vuoden 2024 yhteishaussa.

15.2. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että Stina on jäämässä lokakuun lopussa eläkkeelle.

16. Muu toiminta

16.1. Kertaus hallituksen toimintatavoista
Inkeri muistutti, että muistakaa täytellä esityslistaan otsikoita.

Elias muistutti perinnönsiirron ja toimintakertomuksen osien

ennakkovalmistelusta.

16.2. Puhiksen vartit
Inkeri ilmoitti, että puhiksen vartit ovat taas tulossa, ja kohta tulee

aikatauluvarausmahdollisuuksia.

16.3. Sakkojen päivitys
Merkittiin Tuomakselle ja Eetulle yhdet (1) sakot toimarikuulumisten

puutteellisuudesta.

16.4. Pöytäkirjojen tarkastukset
Merkittiin tiedoksi, että tilanne on hyvä.

17. Muut esille tulevat asiat
Tuomas pyysi alakoulutyylistä todistusta hallitusvuodesta. Inkeri lupasi selvittää asiaa.

Keskusteltiin hallituksen Padel-virkistyksestä.

Keskusteltiin kämppäapprojen yleisjärjestelyistä. Keskustellaan asiasta lisää Telegramissa.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 21.09. kello 16.15. Eväsvuorossa Anni.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 17.41.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Anni Kekäläinen Tuomas Toropainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:



________________________________________ ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen


